

No. 17603

---

**UNITED NATIONS  
and  
TOGO**

**Exchange of letters constituting an agreement concerning the arrangements for the Interregional Symposium on the development process and the technological options in the developing countries, 21 to 26 May 1979, Lomé, Togo. New York, 8 and 12 March 1979**

*Authentic text: French.*

*Registered ex officio on 12 March 1979.*

---

**ORGANISATION DES NATIONS UNIES  
et  
TOGO**

**Échange de lettres constituant un accord relatif aux dispositions concernant le Symposium interrégional des Nations Unies sur le processus du développement et les options technologiques dans les pays en développement devant se tenir du 21 au 26 mai 1979 à Lomé (Togo). New York, 8 et 12 mars 1979**

*Texte authentique : français.*

*Enregistré d'office le 12 mars 1979.*

[TRANSLATION — TRADUCTION]

ÉCHANGE DE LETTRES CONSTITUANT UN ACCORD<sup>1</sup> ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES ET LE GOUVERNEMENT DU TOGO RELATIF AUX DISPOSITIONS CONCERNANT LE SYMPOSIUM INTERRÉGIONAL DES NATIONS UNIES SUR LE PROCESSUS DU DÉVELOPPEMENT ET LES OPTIONS TECHNOLOGIQUES DANS LES PAYS EN DÉVELOPPEMENT DEVANT SE TENIR DU 21 AU 26 MAI 1979 À LOMÉ (TOGO)

EXCHANGE OF LETTERS CONSTITUTING AN AGREEMENT<sup>1</sup> BETWEEN THE UNITED NATIONS AND THE GOVERNMENT OF TOGO CONCERNING THE ARRANGEMENTS FOR THE INTERREGIONAL SYMPOSIUM ON THE DEVELOPMENT PROCESS AND THE TECHNOLOGICAL OPTIONS IN THE DEVELOPING COUNTRIES, 21 TO 26 MAY 1979, LOMÉ, TOGO

*Publication effectuée conformément à l'article 12, paragraphe 2, du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies tel qu'amendé en dernier lieu par la résolution 33/141 A de l'Assemblée générale en date du 19 décembre 1978.*

*Publication effected in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations as amended in the last instance by General Assembly resolution 33/141 A of 19 December 1978.*

<sup>1</sup> Entré en vigueur le 12 mars 1979 par l'échange desdites lettres.

<sup>1</sup> Came into force on 12 March 1979 by the exchange of the said letters.